
Debatný klub a výstava Trienále Plagátu  

Debatný klub navštívil výstavu Trienále plagátu v Trnave (17/10/2018) a toto sme zažili: 

Tibor Výstava ma zaujala hneď na začiatku a prvotné nadšenie sa vracalo pri každom ďalšom 

plagáte, lebo každý symbolizoval inú myšlienku a v mnohých prípadoch aj viacero nápadov naraz. 

Tieto diela odborníkov aj študentov z celého sveta majú jedinečnú vlastnosť - čím dlhšie sa na ne 

človek pozerá a čím viac uvažuje, tým viac mu plagát odhalí. Celkovo hodnotím výstavu kladne a 

odporúčam jej návštevu každému, kto rád rozmýšľa. 

 

Natália Výstava sa mi veľmi páčila, bola jedna z najlepších aké som navštívila a zanechala vo 

mne veľa pozitívnych pocitov. Páčilo sa mi že tam boli vystavené plagáty z rôznych oblastí, 

ako napríklad globálne problémy, politika a podobne. Pri každom som sa pozastavila, našla v 

ňom niečo zaujímavé alebo nejaký názor s ktorým som sa často stotožnila. Výstavu by som 

určite odporučila navštíviť aj ostatným keďže sa tam poukazovalo na veľmi dôležité problémy 

a veľmi rada by som navštívila aj ďalšie ročníky. 

 

Barbora Mne osobne sa výstava a celkovo celý tento nápad veľmi páčil. Na výstave bolo množstvo 

plagátov, ktoré ma neskutočne zaujali a "prinútili" ma o nich rozmýšľať aj po návrate domov. Nad 

niektorými som sa zasmiala, nad inými zamyslela nad ich hĺbkou. Taktiež som sa zoznámila s novými 

ľuďmi a celkovo to bolo veľmi zábavné, zaujímavé a výborne strávené popoludnie po škole. 

 

Emma Keďže na 

výstavy veľmi nechodím 

tak som nemala vysoké 

očakávania ani o tejto 

konkrétnej výstave. 

Avšak musím povedať, 

že to bola asi najlepšia 

výstava akej som sa 

zúčastnila. Veľmi sa mi 

páčilo jej spracovanie a 

aj výber plagátov. 

Každý plagát 

znázorňoval niečo iné a 

myslím si, že si každý 

prišiel na svoje. Témy plagátov boli moderné, od politických problémov po vnímanie sveta mladými 

ľuďmi. Taktiež sme sa o svojich pocitoch z plagátov mohli podeliť s ostatnými, čo pridalo na hodnote 

zážitku.  



Eliška Trienále plagátu s kamarátmi z OA ma donútilo vhĺbiť sa do mojej mysle a premýšľať 

inak, bol to mix pochopenia, poznania, niektoré plagáty ma pobúrili a pri iných som len 

prikývla, "tak je". Bol to výborný diskusný aj umelecký zážitok.  

Lucia Táto akcia sa mi veľmi páčila. Bolo zaujímavé pozerať sa na plagáty a rozmýšľať nad 

myšlienkami, ktoré chcel autor nimi vyjadriť. Mnohé z nich boli odkazom na určitý spoločenský 

problém, o ktorom by sa malo viac hovoriť. Ako napríklad, znečisťovanie životného prostredia. Mali 

sme možnosť diskutovať o tom s inými žiakmi našej školy, vypočuť si ich názory a zamyslenia nad 

rôznymi plagátmi. 

 

 

Olívia Návšteva Trienále plagátov bola prekvapivo veľmi nápaditá a jedinečná. Ja osobne 

som si to veľmi užila a verím, že toto nebola naša prvá ani posledná návšteva či už galérie, 

výstavy a pod. Avšak hlavnou prioritou bola komunikácia . Či už sme sa poznali alebo ešte len 

spoznali , komunikovali sme. Bolo mi potešením rozprávať sa s tak zaujímavými ľuďmi a aspoň 

sčasti ich spoznať. Samozrejme dúfam, že výletov tohto typu bude v budúcnosti viac a taktiež 

mi bude potešením vypočuť si odlišné názory a spoznať nových ľudí. Ďakujem. 

Júlia Ako otváram galériu mobilu a vidím tam fotky pár z mnohých plagátov ktoré mi hovorili do 

duše, cítim že rozhodnutie navštíviť túto (jednoznačne kreatívnejšiu a obohacujúcejšiu) galériu ako tú 

čo mám v telefóne bolo asi najlepšie z tých čo som urobila tento týždeň. Veľmi rada vídam a 

pozorujem diela inšpiratívnych umelcov aj keď mi občas trvá dlhšie pochopiť ich pointu. Taktiež sa mi 

páčilo, že sa v plagátoch vyskytovali aj témy ako životné prostredie, rasizmus, a veľa ďalších, ktoré by 

podľa môjho skromného názoru nemali chýbať v umení. Teším sa na ďalšie počiny tohto klubu! 

D e b a t n ý  k l u b  

D I ŠP UT A ?  


